

《单词百科:nullification是什么意思?nullification怎么发音?nullification的解释和用法》

英语单词nullification是什么意思?nullification怎么读?nullification怎么发音?简答网为您整理了nullification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nullification怎么读

nullification的读音:[n l f 'ke n]

nullification的意思

1、n.无效;抵消或损伤;无效,废除,废弃;(美)州对国会法令的拒绝执行,州废除联邦法令的行为(亦称否认原则)

nullification的近义词

1、override vt.推翻,无视;践踏;优先于;覆盖;

nullification的双语例句

1、The legal presumption of benefits nullification or impairment is the key concept in the violation cases.

法律推定利益的丧失或损害，是构成违反之诉的最基本概念，义务的违反构成了利益的丧失或损害的初步证据。

2、Article 16 A partnership enterprise is terminated upon nullification of registration by an enterprise registration organ.

第十六条经企业登记机关注销登记,合伙企业终止.

3、It shall be responsible for the registration of the establishment, change and nullification of people-run non-enterprise units;

负责民办非企业单位的成立、变更、注销登记；

4、As far as its academic connotation is concerned, the novel is enlightening for today's people to reflect on disenchantment and nullification.

小说的学术意蕴对于今天的人们反思去圣化和虚无化都有着重要的启示。

5、Procedures for formulation, amendment and nullification of military statutes and regulations shall be stipulated by the CMC in accordance with the principles specified in the provisions of the said law.

军事法规、军事规章的制定、修改和废止办法，由中央军委依照该法规定的原则规定。

6、Even where a case is established, our company is still entitled to apply for an official nullification of the clause in question.

若成立，本公司当有保留申请认定该有关条款无效之权利。

7、Nullification by the destruction of the legal force; rendering null.

因为法律的破坏而没有效果；表现得没有效果。

8、I have a dream that one day down in Alabama with its governor having his lips dripping with the words of interposition and nullification, one day right down in Alabama little black boys and black girls will be able to join hands with little white boys and white girls as sisters and brothers.

我梦想有一天，阿拉巴马州能够有所转变，尽管该州州长现在仍然满口异议，反对联邦法令，但有着一日，那里的黑人男孩和女孩将能够与白人男孩和女孩情同骨肉，携手并进。

9、On the Nullification of Insurance Contract and Its Legal Consequence

论保险合同的无效及其法律后果

10、In determining nullification or impairment of benefits to other Members, benefits are actually refer to the relation of trade competence held in GATT, and are reasonably anticipated by victims.

在确定使另一成员的利益丧失或减损中，利益实质上是指《关贸总协定》确定的贸易竞争关系，利益是受害方可以合理预期的。

11、The law consequences led to by the nullification of insurance contract may be applied to the correlation provision of contract law by analogy.

保险合同的无效导致的法律后果可以类推适用合同法的相关规定。

12、The level of the suspension of concessions or other obligations authorized by the DSB shall be equivalent to the level of the nullification or impairment.

DSB授权的中止减让或其他义务的程度应等于利益丧失或减损的程度。

13、But this nullification does not affect the validity of the entire air transport contract.

但是，此种条款的无效，不影响整个航空运输合同的效力。

14、For the processing of nullification of registration, an application for the nullification of registration, examination document of the competent business unit and the settlement report shall be presented.

办理注销登记，须提交注销登记申请书、业务主管单位的审查文件和清算报告。

15、Pyongyang has on several occasions restricted access across the North-South border by suppliers of raw materials, and last month announced the nullification of wage and rent contracts there.

平壤屡次禁止原材料供应商进入北韩境内，上个月还宣布终止在开城工业园区的薪酬合同和租约。

16、After the nullification of that reply, two problems should be solved: it is not

appropriate to totally deny conditional constitutional interpretation;

在该批复废止后，需要正确处理两方面问题：不能将有条件适用的合宪性解释方法彻底否定；

17、 Under such circumstances, nullification of corporate personality system emerges as the times require.

在这种情况下，公司法人格否认制度应运而生。

18、 The procedural sanction has such forms as discontinuation of action, revocation of the original judgment, exclusion of the illegal evidence, absolute nullification of the procedural act, relative nullification of the procedural act and imposition of a lenient sentence.

程序性制裁有终止诉讼、撤销原判、排除非法证据、诉讼行为绝对无效、诉讼行为相对无效、从轻量刑等主要方式。

以上是简答网为您整理的nullification怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于nullification的用法、nullification的释义、nullification的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nullification>